
K o r s z e r i fa ít ik  a  m a r g i t s z ig e t i  S p o r tu s z o d á t
Sajgál Gyula igazgató nyilatkozata a fe jle sz té si te rv ek rő l

A z  M T S T  elnöksége ^dujki 
Éélát a Margitsziget! Sport
uszoda igazgatóját fel^. öntette 
beosztása alól /  é% u lo :'ana‘< 
Sajgál Gyulát a B T ST  earllf l 
eln ök ét" -nevezte kit Sa},?3* 
G yula m ár átvette hivatala1-  
A z uszodával kapcsolatos tér-! 
vekről így nyilatkozott az új 
igazgató:

—  A z  űszósport az egész vi
lágon hatalmas arányokban  
fejlődik —  m ondta — . Ahhoz, 
hogy ezzel a fejlődéssel lépést 
tudjunk tartani, biztosítanunk  
kell a legjobb versenyzési és 
edzési körülményeket. Ezek 
a gondolatok vezetnek most 
engem , am ikor átvettem  a 
Sportuszoda irányítását. M un
katársaim m al konkrét terveket 
dolgoztunk ki az uszoda fe j
lesztésére.

—  A z  egyik leglényegesebb, 
hogy külföldi m intára nálunk  
is m egvalósítjuk az uszodai 
kollégiumot, am elynek m eg
nyitását novem ber 15-re ter
vezzük; 15— 15 férfi és női 
úszónak biztosítunk bentla
kást, igaz, hogy egyelőre csak 
ideiglenes helyiségekben, de 
rem élem , rövidesen már végle
ges épületet találunk szám uk
ra. Ezzel feltétlenül több ed
zési lehetőségük lesz sporto
lóinknak, hiszen m egtakarít
hatják a naponkénti sok uta
zást, s am ikor szabadidejük  
van, bárm ikor tréningezhet
nek. Visszaadtuk a sportolók
nak az uszoda egyik épületé
ben levő tornatermet, am elyet 
eddig más célokra használtak. 
Igyekszünk ésszerűbb m egol
dást találni m ás helyiségek  
elosztásában is, így a Magyar 
Üsző Szövetség ugyancsak új 
otthont kap. Ez sokkal tága
sabb lesz, m int az eddigi volt. 
Szó van arról, hogy a klubok
nak is lesz egy vagy két szo
bájuk. Ez azért lenne előnyös, 
m ert az úszószakosztályok köz
vetlen kapcsolatban lennének  
a szövetséggel és a verseny
zőkkel.

—  M egkezdődtek már az 
újabb korszerűsítési, festési 
m unkálatok, javítjuk a vilá
gítóberendezéseket, és a m e
dencéket. Ez különösen a fe
dettben vált szükségessé, mert

néhány helyen kom oly hibákat 
észleltünk.

—  Terveink közé tartozik az 
is, hogy a közönség számára  
korlátozzuk az uszoda haszná
latát. E lvünk ugyanis az, hogy 
a margitszigeti Sportuszoda 
elsősorban a sportolóké legyen, 
és a sport céljait szolgálja —• 
fejezte be nyilatkozatát S ^ g á l  
G yula igazgató. f
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